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Opgave voor sportpark Overvecht Noord

Van een sportpark zonder toekomst  naar 
een levendig en duurzaam sportpark, waar 
alle ruimte goed wordt benut.

Uitgangspunten:

1. URV en FCU komen naar het park.

2. Het moet passen volgens de Utrechtse 
normeringen en richtlijnen

Voor vandaag de belangrijkste vraagpunten

1. Het gebruik van de velden, qua capaciteit 
en intensiteit

2. De inrichting en kwaliteit van het terrein



Mogelijkheid gebruik van de velden

Scenario’s opgesteld op basis wat kan, wat financieel haalbaar is en wat redelijk is.

Voorkeursscenario van EDO is verder uitgewerkt:
oKunstgras op veld 1, 
ogerenoveerd grasveld 2 , 
oen  wedstrijdveld  op “de Kooi” (middenveld);

Nadien discussie over:
- capaciteit van de velden tbv wedstrijden korte en lange termijn
- afmetingen van de Kooi
- dubbel gebruik  van velden met hondenvereniging 
- inrichting van het terrein: parkeren



Beschikbare wedstrijd- en trainingscapaciteit voor EDO 



Afmetingen kooi/half veld
• Uitgangspunt was toekomst gericht in scenario 7x7/8x8/pupillenveld te maken;

• EDO speelt deze wedstrijd vorm  niet en is dit ook niet voornemens te doen

• Beschikbare ruimte is beperkt en mogelijk niet als officieel wedstrijdveld 

• De Kooi wordt trainingsveld met de maximale ruimte die beschikbaar is. Vooralsnog geen 
officieel KNVB veld wel met de minimala afmetingen die nodig zijn.

• De kooi is dan trainingsveld: niet precies de afmetingen van een half hoofdveld maar wel 
te gebruiken als trainingsveld. 

• Utrechtse berekeningsmethode trainingscapaciteit bepaalt de behoefte wat passend is 
bij de leeftijdscategorie. Er zijn geen minimale of maximale maatvoeringen opgenomen. 

• De praktijk is dat er in Utrecht meerdere trainingsvelden liggen die een afwijkende 
maatvoering hebben. Deze trainingscapaciteit nemen we mee in de behoefteberekening 
waarbij we afronden naar 0,5 of 0,25 veld



Dubbelgebruik: gezondheidsadvies
Na overleg tussen Volksgezondheid en verschillende afdelingen van de GGDrU hierbij is gezamenlijke 
advies  over dubbel gebruik van velden voor voetbal en hondensport:
Het is vanuit gezondheidsoogpunt verantwoord om honden te laten trainen op een voetbalveld, mits voldaan wordt 
aan de volgende voorwaarden:
1. Honden moeten ontwormd zijn om aan de training mee te mogen doen.
2. Hondenpoep moet heel goed opgeruimd worden. Bij natte poep is spoelen van de plek nodig.
3. Kinderen onder 4 jaar niet op het veld laten spelen, in verband met hand-mond-gedrag.

• URV heeft strenge regels voor haar leden/honden ten aanzien van hygiëne en opruimen van 
eventuele ontlasting op de velden op het terrein. 

• In de statuten van URV  staat  dat ontwormen moet gebeuren wanneer dit nodig is. 

• In gebruiksvoorwaarden voor verhuur van het veld aan URV wordt gezondheidsadvies  opgenomen

• Dubbelgebruik bij DESTO (honden en voetbal) geeft geen problemen

• URV wil mee werken aan dubbel gebruik met EDO maar niet ten koste van hun eigen bestaan.



Parkeren op het sportpark

• Bestaande situatie:  120 pp

• In de nieuwe situatie:  156 pp binnen en buiten de hekken van FCU

• Binnen de hekken van FCU: 36 pp

• Buiten de hekken van FCU: 120 pp

• Parkeernorm: 102 pp, op basis van oppervlakte van velden 
en sporthal en accommodatie FCU

• Utrecht opent de hekken: na 17.00 uur (ma t/m vrij), 11.00 uur op de zaterdagen dat FCU 
aanwezig is, op zondag de gehele dag;

• Feitelijke parkeermeting moet uitwijzen op welke wijze het parkeerterrein en directe 
omgeving wordt gebruikt.





Vervolg: Planning en Uitvoering

• Veld 1 is aanbesteed:  half augustus oplevering  zonder  verlichting

-  Flora en Fauna Onderzoek  is nodig als gevolg van 
plaatsen lichtmasten op  veld 1;

-   Quick Scan FFO:  in het plangebied zijn mogelijk geschikte 
verblijfplaatsen en essentiële vliegroutes aanwezig voor de 
vleermuissoorten. Nader onderzoek is nodig

-  Onderzoek september/oktober afgerond. Met daarin 
conclusies welke maatregelen nodig zijn.

-  zolang de verlichting niet gebruikt kan worden met EDO 
alternatief besproken voor trainingscapaciteit;

. 



Vervolg: Planning en Uitvoering
• Veld 2: renovatie van grasveld gepland in volgend zomerseizoen

• De Kooi: Aanbesteding medio juni oplevering eind september;

• Aanpak inrichting van het veld: waar mogelijk werk met werk maken 
in aansluiting op de aanleg van de velden najaar 2021. 

• vanaf eind juni: starten gebruikersoverleggen



Resumé
Het plan voldoet aan de gestelde uitgangspunten:
1. het moet passen volgens de Utrechtse norm
2. URV en FC Utrecht komen naar het park.

Het plan geeft invulling aan de belangrijkste vraagpunten wat betreft gebruik van de velden en inrichting 
van het terrein. Conclusie is dat het past:
• Dubbelgebruik van elkaars velden kan indien gewenst, maar is niet noodzakelijk
• Voor trainingen alleen op meer avonden dan EDO gewend is.
• Voor wedstrijden alleen niet op de door EDO gewenste tijden.  In de nieuwe situatie namelijk vroeg 

beginnen en later eindigen

De Kooi wordt binnen de beschikbare ruimte ingericht als trainingsveld/wedstrijdveld  
7x7/8x8/pupillenveld
De verhuizing van URV naar het sportpark wordt voorbereid, uitvoering van de velden is in gang gezet 
evenals inrichting van het terrein.



ACHTERGRONDINFORMATIE  



Bijlage:  capaciteit in de praktijk













Bijlage: afmetingen van de Kooi
Over de afmetingen van de ‘Kooi’ (veld 18) is discussie. De ‘Kooi’ was en wordt een trainingsveld, 
dat is ook het uitgangspunt voor EDO. De maximale mogelijke afmetingen van dit veld in de nieuwe 
situatie is ca 48 meter x 64 meter. Met deze maatvoering kijkt de gemeente naar de toekomst en 
trends die zich aftekenen en is het veld ook geschikt voor 7 x 7 / 8 x 8, wedstrijden en daarmee 
geschikt voor trainingen én wedstrijden. (zie https://www.knvb.nl/ontdek-
voetbal/seniorenvoetbal/7-tegen-7/mannenvoetbal)
Afhankelijk van de inpassing in het veld (plaatsen ballenvangers, positie bomen etc.) kunnen deze 
maten iets groter of kleiner worden. Volgens de KNVB moet een veld voor het spelen van 7x7/8x8 
wedstrijden minimaal 64x 46,5m (inclusief uitloopruimte van 2 meter rondom) bedragen om een 
formeel wedstrijdveld te kunnen zijn.  
De beschikbare fysieke ruimte is krap met als gevolg dat er een kans is dat de officiële 
wedstrijdmaten niet gerealiseerd kunnen worden. Dit moet bij de aanbesteding voor de aanleg van 
het kunstgras blijken. Mocht dit zo zijn dan wordt de ‘Kooi’ geen formeel wedstrijdveld, maar alleen 
een trainingsveld maar wel met kunstgras. De KNVB geeft richtlijnen voor de afmetingen van een 
trainingsveld, maar deze zijn niet randvoorwaardelijk. Het is de wens van de gemeente en niet 
direct van EDO om dit veld een formeel wedstrijdveld te laten zijn, dit met het oog op de toekomst. 
EDO geeft aan geen 7x7 of 8x8 te willen spelen maar dit veld alleen te benutten voor te trainen, dan 
moet het veld volgens EDO voldoen aan de afmetingen van een half veld namelijk 50x 64m. EDO 
baseert zich hier op de notitie Utrechtse berekeningsmethode trainingscapaciteit voetbal , juli 2020 
vastgesteld door het college. In deze berekeningsmethode wordt op basis van (delen) van velden de 
behoefte aan  trainingscapaciteit berekend uitgedrukt in trainingstijd.

https://www.knvb.nl/ontdek-voetbal/seniorenvoetbal/7-tegen-7/mannenvoetbal
https://www.knvb.nl/ontdek-voetbal/seniorenvoetbal/7-tegen-7/mannenvoetbal
https://ris2.ibabs.eu/Reports/ViewListEntry/Utrecht/5b5f7919-25bf-4e42-8671-7dddd99724d7




EDO interpreteert het veldgedeelte 0,5 veld als een exact de helft van een heel veld en koppelt daaraan de maten 
van de afmetingen van het veld. Dit is geen onlogische gedachte, maar niet hoe de tabel gelezen moet worden.
 
In de notitie Utrechtse berekeningsmethode trainingscapaciteit is in de tabel het veldgedeelte opgenomen wat 
passend is bij de leeftijdscategorie. Dit om een passende behoefteberekening te kunnen doen. Er zijn geen 
minimale of maximale maatvoeringen in de tabel opgenomen of aan de tabel gekoppeld.
 
Op een normaal speelveld voor 11 x 11 is er ruimte voor twee 7 x 7 velden en is een grotere maatvoering mogelijk 
op elke speelhelft (tot maximaal 70 x 55m). Op meer parken in Utrecht worden kleinere trainingsvelden gebruikt. 
De capaciteit van die velden wordt meegenomen in de berekening van de trainingscapaciteit op die parken. We 
noemen deze velden kleine velden, trainingsvelden of halve velden. Dat laatste is in het dagelijks gebruik 
spreektaal. Deze trainingsvelden hoeven ook niet aan standaardafmetingen te voldoen zolang de vereniging 
beschikt over minimaal 1 trainingsveld wat voldoet aan de maten voor een 11x11 veld (dit is getoetst bij de 
KNVB). Dit is bij EDO het geval.
 
De praktijk is dan ook dat er in Utrecht meerdere trainingsvelden liggen die een maatvoering hebben die niet 
aansluit bij de maatvoering van wedstrijdvelden. Voorbeelden in de praktijk: Loevenhoutsedijk (100 x 39), VVJ 
(90x54), PVC (43x45), De Dreef (62x51) of Voorwaarts (58x46). Deze trainingscapaciteit wordt meegenomen in de 
behoefteberekening waarbij wordt afgerond naar 0,5 of 0,25 veld.
 
Door de ‘Kooi’ met kunstgras te voorzien en met de afmetingen van ca 48 x 64m voldoet deze aan de afmetingen 
van een half trainingsveld, en wordt deze dus als zodanig meegenomen in de capaciteitsberekening.



Bijlage: gezondheidsadvies



Dit advies is destijds met URV besproken in relatie tot het huishoudelijke regelement. Vervolgens is 
nagelaten EDO te informeren over dit advies. Dat is een omissie, en had wel moeten gebeuren.
URV geeft in reactie op dit advies aan de regels voor de leden streng zijn. De honden dienen te zijn 
uitgelaten voordat ze naar de training komen. Mocht er op het veld of het terrein toch gepoept 
worden dan is de eigenaar verplicht dit op te ruimen. URV heeft hiervoor faciliteiten. Op 
zaterdagochtend wordt het URV-veld alleen gebruikt voor puppycursussen. Puppy’s worden 
standaard ontwormd.

Binnen de hondenverenigingen en dierengeneeskunde zijn er 2 stromingen: wel standaard 
toedienen een ontworminkskuur. Anderzijds het juist niet geven van deze tabletten omdat het 
ongezond is voor de hond. URV geeft aan niet aan deze voorwaarde te kunnen en willen voldoen. 
Enerzijds uit principe anderzijds omdat dit niet controleerbaar of handhaafbaar is. URV hanteert de 
lijn dat de dieren deze tabletten moeten krijgen op het moment dat er sprake is van wormen in de 
ontlasting.

Gezien de capaciteitsberekening hoeft EDO geen gebruik te maken van het URV veld. Mocht EDO 
wel een keer per maand gebruik willen maken van het URV veld op zaterdagmiddag dan dient URV 
het veld netjes achter te laten voor de volgende gebruiker. Dit betekent dat eventuele ontlasting 
moet zijn opgeruimd en eventueel te zijn nagespoeld.



Bijlage: parkeren
In de gesprekken met de gebruikers van het park wordt de zorg voor parkeren geuit. Met de nieuwkomers wordt 
een knelpunt voor parkeren verwacht met name op de zaterdagen. De  leden van de verenigingen komen veelal 
met de auto om verschillende redenen.
FCU realiseert eigen parkeerplekken ten behoeve van haar accommodatie. Deze parkeerplekken zijn voor de 
veiligheid van de spelers achter gesloten hekken geplaatst. Bij de nieuwe inrichting is het uitgangspunt dat het 
aantal plekken buiten de hekken gelijk is aan het aantal plekken inde huidige situatie,
De plekken van FCU zijn beschikbaar voor het park wanneer FCU er niet is.



Het aantal parkeerplekken (36) binnen de hekken is voor het totale park beschikbaar als FC Utrecht niet 
aanwezig is op het park. Dit is het geval op:
• - doordeweekse dagen na 17.00 uur (overdag wordt er nagenoeg alleen door FC Utrecht gebruik gemaakt 

van het park)
• - op ca. 25 zaterdagen per jaar
• - op alle zondagen.
Op deze momenten is een volledige verkeerscirculatie op het park mogelijk. 
Is FC Utrecht wel op de zaterdagen aanwezig dan zijn de hekken gesloten tot 11.00 uur. Daarna gaan de hekken 
open en zijn eventuele vrije plekken beschikbaar voor de overige gebruikers van het park en is 
verkeerscirculatie weer mogelijk. 
Op verzoek van Disaster worden de parkeervakken links bij de entree van het park minimaal 1m verdiept zodat 
er meer manoeuvreerruimte is ter bescherming van de hal van Disaster.
Er wordt parkeermogelijkheid voor fietsen gerealiseerd in de nabijheid van de clubhuizen
Er wordt een invalidenparkeerplaats aangelegd nabij de ingang van het clubhuis van URV. Als er meer behoefte 
is aan invalideplekken dan is dit mogelijk. Bv bij de ingang van EDO.
Er worden verkeersdrempels aangelegd tbv van de verkeersveiligheid;
Er wordt een 15 km/uur regime ingesteld in het park, aangegeven met bord aan begin van het sportpark.
Er komt een mogelijkheid om te keren bij het uiteinde van wegen wanneer de hekken van FCU dicht zijn;
Feitelijke parkeermeting moet uitwijzen op welke wijze het parkeerterrein en directe omgeving wordt gebruikt
Er wordt contact gezocht met omringende bedrijven of deze parkeerruimte in het weekend beschikbaar willen 
stellen voor de bezoekers van het sportpark.


